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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
 
Sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  
Trg Marnjive 23, dana 14.12.2022. godine s početkom u 17:30 sati. 
 
Predsjednik općinskog vijeća Marin Kolega pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje 
kvoruma. 
 
Prisutni Općinski vijećnici: 
 
1. Marin Kolega  
2. Silvija Valjin 
3. Marija Zelenčić 
4. Duško Vidov  
5. Milan Pažek  
6.Marko Kolega  
7. Ante Gobin 
8. Neven Vitlov 
 
Odsutni vijećnik:  
Sara Školjarev, koja je opravdala svoj izostanak.  
 
 Osim članova Općinskog vijeća Općine Kali na sjednici su prisutni: 
- Načelnik: Bruno Mišlov, mag.oec.  
-  Pročelnica JUO  Nives Perin, dipl. prav. 
-  Ines Maštruko – stručni suradnik računovodstva u Općini Kali  
 
 Predsjednik općinskog vijeća konstatira da prema Članku 35. Statuta Općine Kali (Službeni 
Glasnik Općine Kali br.: 3/21) Općinsko vijeće Općine Kali ima 9 (devet) vijećnika. Na današnjoj 
sjednici  prisutno je 8 (osam) vijećnika, postoji kvorum, te se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća predlaže slijedeći : 
 

DNEVNI RED 
 
1. Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća održane dana 07.07.2022.godine, 
2. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o Izvršenju Općinskog proračuna za 2023. godinu, 
4. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Kali za 2023.godinu, 
5. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 
6. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih  

zgrada u prostoru na području Općine Kali za 2023. godinu 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
8. Prijedlog Programa  javnih potreba u športu za 2023. godinu, 
9. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za 2023.  godinu, 
10. Prijedlog Programa  za ostvarivanje  prava na pomoć za podmirenje dijela troškova     

stanovanja i jednokratne novčane potpore u Općini Kali za 2023. godini, 
11. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i 
članova općinskog vijeća općine Kali s liste grupe birača za 2023.g 

12. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke 
sezone u 2023. godini; 
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13. Analiza stanja sustava civilne zaštite u općini Kali za 2022. godinu i godišnjeg plana       
razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 

14. Odluka o lokalnim porezima Općine Kali, 
15. Odluka o stavljanju izvan snage Odluke o naknadi za razvoj,  
16. Odluka o određivanju lokacije za odlaganje viška iskopa koji predstavlja mineralnu 

sirovinu kod izvođenja građevinskih radova,  
17. Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika općinskog vijeća Općine Kali, Marina 

Kolega 
18. Prijedlog Odluke o razrješenju potpredsjednika općinskog vijeća Općine Kali, Milana 

Pažeka 
19. Donošenje Odluke o izboru predsjednika općinskog vijeća Općine Kali,  
20. Donošenje Odluke o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća općine Kali,  
21. VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 Nadalje, Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je dana 12.12. 2022. godine zaprimio 
zamolbu- prijedlog od pet (5) vijećnika koji traže da se izmjeni redoslijed predloženog  dnevnog 
reda za 10. sjednicu op. vijeća na način da se točka 17., 18., 19. i 20. predloženog dnevnog reda 
stavi za raspravu i odlučivanje odmah iza točke 1. Verifikacije zapisnika sa 9. sjednice Općinskog 
vijeća Općine Kali održane dana 07.07.2022. godine, te  predlažu novi redoslijed predloženog  
dnevnog reda i način:  

1. Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća održane dana 07.07.2022.godine, 
2.  Prijedlog Odluke  o  razrješenju  predsjednika općinskog vijeća Općine Kali, 

Marina Kolega, 
3. Donošenje Odluke o  izboru predsjednika općinskog vijeća  Općine Kali,  
4. Prijedlog Odluke o  razrješenju potpredsjednika općinskog vijeća Općine Kali, 

Milana      Pažeka,  
5. Donošenje Odluke o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća općine Kali,  
6. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024 i 2025.godinu, 
7. Prijedlog  Odluke o Izvršenju Općinskog proračuna  za 2023. godinu, 
8. Prijedlog  Programa  održavanja  komunalne infrastrukture  u Općini Kali za     

    2023.godinu, 
9. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 
10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade  za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih  zgrada u prostoru na području Općine Kali  za 2023-. godinu 
11.  Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
12.  Prijedlog Programa  javnih potreba u športu za 2023. godinu, 
13.  Prijedlog  Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za 

2023.godinu, 
14.  Prijedlog  Programa  za ostvarivanje  prava na pomoć za podmirenje dijela 

troškova stanovanja i jednokratne novčane potpore u Općini Kali za 2023. godini, 
15.  Prijedlog  Odluke o  raspoređivanju sredstava za  redovito financiranje  političkih 

stranaka i članova  općinskog vijeća  općine Kali  s liste grupe birača  za   2023.g 
16. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom 
        turističke sezone u 2023. godini; 
17. Analiza stanja sustava civilne zaštite u općini Kali za 2022. godinu  i godišnjeg plana        
      razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 
18.  Odluka o lokalnim porezima Općine Kali , 
19.   Odluka o stavljanju  izvan snage  Odluke o naknadi za razvoj,  
20.   Odluka o  određivanju lokacije za odlaganje viška iskopa koji predstavlja 

mineralnu sirovinu kod izvođenja  građevinskih radova,  
21. VIJEĆNIČKA PITANJA 
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Nadalje, predsjednik općinskog vijeća predlaže da se najprije glasuje o predloženom dnevnom 
redu predsjednika općinskog vijeća, a ukoliko se isti ne prihvati glasuje se o prijedlogu dnevnog 
reda petorice vijećnika.  

 
Predsjednik općinskog daje na glasovanje dnevni red predložen od strane Predsjednika općinskog 
vijeća.  
„ZA“………..3 vijećnika  
„PROTIV“……5 vijećnika  
 Predsjednik općinskog vijeća  konstatira da njegov predloženi dnevni  red s 3 glasova „ZA“ , 5 
glasa  PROTIV,  nije prošao. 
 
Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda petorice vijećnika. 
„ZA“………..5 vijećnika  
„PROTIV“……3 vijećnika 
 
Predsjednik vijeća konstatira da je s 5 glasova " ZA " i 3 glasom „PROTIV“ prihvaćen prijedlog    
petorice vijećnika te DNEVNI RED za današnju sjednicu, te glasi:  

1. Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća održane dana 07.07.2022.godine, 
2.  Prijedlog Odluke o razrješenju predsjednika općinskog vijeća Općine Kali, Marina 
Kolega 
3. Donošenje Odluke o  izboru predsjednika općinskog vijeća Općine Kali, 
4. Donošenje Odluke o razrješenju potpredsjednika Općinskog vijeća,  
5. Donošenje Odluke o  izboru potpredsjednika Općinskog vijeća općine Kali,  
6. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024 i 2025.godinu, 

      7. Prijedlog  Odluke o Izvršenju Općinskog proračuna  za 2023. godinu, 
8. Prijedlog  Programa održavanja  komunalne infrastrukture  u Općini Kali za 2023. 
godinu, 
9. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 
godinu, 
10. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade  za zadržavanje nezakonito 
     Izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Kali za 2023. godinu 
11. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
12. Prijedlog Programa  javnih potreba u športu za 2023. godinu, 
13. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i školstvu za 2023.godinu, 
14. Prijedlog Programa  za ostvarivanje  prava na pomoć za podmirenje dijela troškova      
     stanovanja i jednokratne novčane potpore u Općini Kali za 2023. godini, 
15.  Prijedlog  Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje  političkih 

stranaka i članova općinskog vijeća općine Kali s liste grupe birača za 2023.g. 
16. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom 
        turističke sezone u 2023. godini, 
17. Analiza stanja sustava civilne zaštite u općini Kali za 2022. godinu i godišnjeg plana        
      razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 
18. Odluka o lokalnim porezima Općine Kali, 
19. Odluka o stavljanju  izvan snage  Odluke o naknadi za razvoj,  
20. Odluka o određivanju lokacije za odlaganje viška iskopa koji predstavlja mineralnu      
      sirovinu kod izvođenja  građevinskih radova,  

      21. VIJEĆNIČKA PITANJA 
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TOČKA 1.  Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća održane dana 07.07.2022.  
 
Predsjednik općinskog vijeća : Dali ima primjedbi  na skraćeni  Zapisnik sa 9. sjednice Općinskog 
vijeća održane dana  07.07. 2022. godine?  
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ  predsjednik općinskog vijeća daje na glasovanje 
verifikaciju Zapisnika sa 9. sjednice općinskog vijeća  održane dana  07.07. 2022.godine. 
 
„ZA“   8 vijećnika 
„PROTIV“ 0 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s  
8 glasova "ZA", niti jednim "PROTIV " i niti jednim glasom „SUZDRŽAN“ verificiran zapisnik sa 
9. sjednice Općinskog vijeća održane dana 07.7. 2022. godine.  
 
 
TOČKA 2. Prijedlog Odluke o  razrješenju  predsjednika općinskog vijeća Općine Kali       
                   Marina Kolega 
 
 Predsjednik Općinskog vijeća Marin Kolega: Svi ste upoznati sa svime. U 9. mjesecu ove 
godine  dobio sam zahtjev od većine vijećnika (5) za sazivanje izvanredne sjednice u kojem su 
predložili slijedeće točke dnevnog reda: 1. Razrješenje predsjednika općinskog vijeća, Marina 
Kolege, razrješenje potpredsjednika općinskog vijeća Milana Pažeka te prijedlog  o biranju 
predsjednika općinskog vijeća  Duška Vidova te donošenje odluke o biranju potpredsjednika 
općinskog vijeća Marka Kolege. 
 
Prijedlog je obrazložen i potpisan od strane 5 (pet) vijećnika. Ja kao predsjednik općinskog 
vijeća nisam sazvao vijeće, prepustio sam to načelniku, a načelnik je također nije sazvao.  
 
Nakon toga su petorica (5) vijećnika poslali zahtjev - dopis o sazivanju sjednice i Ministarstvu 
pravosuđa i uprave, koje je tražilo od mene da se očitujem radi čega nisam sazvao sjednicu 
Općinskog vijeća.  
 
Ja sam se i očitovao nakon toga Ministarstvu u dopisu naveo da će zahtjev petorice vijećnika 
biti na Dnevnom redu na prvoj redovnoj sjednici. Evo danas ćemo glasati o razrješenju 
predsjednika i potpredsjednika te biranju novog predsjednika i dopredsjednika općinskog 
vijeća Općine Kali! 
 
Temeljem članka 9. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Kali prijedlog za izbor i razrješenje 
predsjednika Općinskog vijeća  Općine Kali daje Povjerenstvo za izbor i imenovanja ili na 
prijedlog najmanje jedne trećine članova Općinskog vijeća Općine Kali.  Prijedlog mora biti 
podnesen u pisanom obliku i potvrđen potpisom članova. 
  
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
  
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ te nema daljnih prijedloga daje se  na glasovanje  prijedlog 
Odluke o razrješenju predsjednika općinskog vijeća Općine Kali, Marina Kolega 
 
„ZA“  5 vijećnika 
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„PROTIV“ 3 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 5 glasova "ZA", 3 glasom "PROTIV" , 0 glasom 
„SUZDRŽAN“  (od ukupno 9 vijećnika) donijeto  slijedeće: 
 
 
 
Temeljem članka  91. Zakona o lokalnoj i područnoj  (regionalnoj) samoupravi ("Narodne novine", 
br. 33/2001., 60/2001., 129/2005., 109/2007., 125/2008., 36/2009., 150/2011., 144/2012., 19/2013. 
– pročišćeni tekst, 137/2015. – ispravak, 123/2017. i 98/2019. 144/20), 
 članka 31. Statuta Općine Kali („Službeni glasnik Općine Kali“ broj: 3/21), i članka 82. 
Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kali , Općinsko vijeće Općine Kali  na svojoj 10. sjednici 
održanoj dana 14.12.2022. godine,  donosi:  
 

ODLUKU   
o razrješenju dužnosti predsjednika Općinskog vijeća Općine Kali 

 
 

Članak 1. 
 

MARIN KOLEGA razrješuje se dužnosti predsjednika Općinskog vijeća Općine Kali, s danom   
14.12.2022. godine 
 
 
 
TOČKA 3. Donošenje Odluke o  izboru predsjednika općinskog vijeća Općine Kali, 
 
Predsjednik općinskog vijeća:  Temeljem članka 9. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine 
Kali prijedlog za izbor  i razrješenje  predsjednika Općinskog vijeća  Općine Kali daje 
Povjerenstvo za izbor i imenovanja ili  na prijedlog najmanje jedne trećine članova Općinskog 
vijeća Općine Kali.  Prijedlog mora biti podnesen u pisanom obliku i potvrđen potpisom članova. 
Imamo  pisani prijedlog petorice općinskih vijećnika  da se za predsjednika općinskog vijeća bira 
Duško Vidov.  
Da li ima još daljnih  prijedloga? 
 
Otvara se rasprava.  
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ i nema daljnih prijedloga dajem na glasovanje: Tko je za 
prijedlog  da se za predsjednika općinskog vijeća bira Duško Vidov ? 
„ZA“   6 vijećnika 
„PROTIV“ 2 vijećnika 
„SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 6 glasova "ZA", 2  glasa "PROTIV" , 0 glasom 
„SUZDRŽAN“  (od ukupno 9 vijećnika) donijeta slijedeća  : 
 
Temeljem članka 31. Statuta Općine Kali («Službeni Glasnik Općine Kali br.: 3/21), Općinsko 
vijeće Općine Kali je na svojoj  10. sjednici  održanoj dana 14.12.2022. godine , donosi: 
 
 

ODLUKU 
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O IZBORU PREDSJEDNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA  
OPĆINE KALI  

 
 

Članak 1. 
 

DUŠKO VIDOV, bira se za predsjednika Općinskog vijeća Općine Kali. 
 
Marin Kolega čestita novom predsjedniku općinskog vijeća Dušku Vidovu te ga poziva da preuzme  
vođenje sjednice općinskog vijeća. 
 
 
TOČKA 4.: Prijedlog Odluke o razrješenju potpredsjednika općinskog vijeća Općine Kali, 
  Milana Pažeka 
 
Predsjednik općinskog vijeća Duško Vidov: Imamo prijedlog petorice vijećnika (od ukupno  9 
vijećnika)  da se razriješi dužnosti potpredsjednik Općinskog vijeća, Milan Pažek.  
 Da li ima daljnih prijedloga? 
Predsjednik općinskog vijeća otvara raspravu.  
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ te nema daljnih prijedloga  predsjednik daje na glasovanje 
prijedlog Odluke o  razrješenju potpredsjednika općinskog vijeća Općine Kali, Milana 
Pažeka 
 
„ZA“………..5 vijećnika  
„PROTIV“……3 vijećnika  
„SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira  da je s 5  glasova " ZA " i 3. glasom " PROTIV " i  s  
niti jednim glasom  " SUZDRŽAN "   donosi  se slijedeća: 
 
Temeljem članka  91. Zakona o lokalnoj i područnoj  (regionalnoj) samoupravi ("Narodne novine", 
br. 33/2001., 60/2001., 129/2005., 109/2007., 125/2008., 36/2009., 150/2011., 144/2012., 19/2013. 
– pročišćeni tekst, 137/2015. – ispravak, 123/2017. i 98/2019., 144/20), 
 članka 31. Statuta Općine Kali („Službeni glasnik Općine Kali“ broj: 3/21), i članka 82. 
Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kali ,  po zahtjevu 1/3 općinskog vijeća od 2.09. 2022. 
godine, Općinsko vijeće Općine Kali  na svojoj  10. sjednici održanoj dana  14.12.2022. godine,  
donosi:  
 
 
 

ODLUKU   
o razrješenju dužnosti  potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Kali 

 
Članak 1. 

 
MILAN PAŽEK, razrješuje se dužnosti predsjednika Općinskog vijeća Općine Kali, s danom  
14.12.2022. godine 
 
 
 
TOČKA 5. Donošenje Odluke o izboru potpredsjednika općinskog vijeća Općine Kali,  
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Predsjednik  općinskog vijeća: Imamo pisani prijedlog petorice vijećnika (od ukupno 9) za  
potpredsjednika  općinskog vijeća  Marko Kolega.  
 
Pošto se nitko ne javlja  za riječ daje na glasovanje Odluke o  izboru predsjednika općinskog 
vijeća  Općine Kali.  
 
„ZA“………..6 vijećnika  
„PROTIV“……2 vijećnika  
„SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s  
6 glasova "ZA", 2 "PROTIV " i niti jednim glasom „SUZDRŽAN“ donijeta je slijedeća : 
 
 

ODLUKA 
O IZBORU POTPREDSJEDNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA  

OPĆINE KALI  
 
 

Članak 1. 
 

MARKO KOLEGA, dr. med. , bira se za potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Kali. 
 
 
 
TOČKA 6.  Prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu, 
  
Predsjednik općinskog vijeća Duško Vidov  predlaže  da se  nakon obrazloženja  načelnika o 
prijedlogu  proračuna  za 2023 godinu  i projekcije proračuna za 2024. i 2025. godine, da se  
raspravi o proračun , a nakon toga  će se glasati  za općinski proračun.  
 
Općinski načelnik  Bruno Mišlov, mag. oec. iznosi izlaganje o prijedlogu Proračuna za 2023. 
godinu:  
Vijećnici bi htjeli čuti što smo planirali od investicija u 2023. godinu. 
1.  Planira se Adaptacija  društvenog doma koja bi se  financirala  od strane LAGUR „Plodovi 
mora“  s 4.000.000,00 kn  sa 100% povratom sredstava. Za administrativni dio općinske zgrade  
dostupno  je financiranje preko natječaja za energetsku obnovu javnih zgrada.   
U proračunu smo predvidjeli iznos od 6.000.000,00 kn ili 796.336,00 Eura  
2. Planira se nogostup do osnovne škole, te smo u proraračunu predvidjeli  1.300.000,00 kn 
(172.539 Eura) 
3.  Planira se izgradnja autobusnog stajališta i nogostup  uz državnu cestu D-110. 
Izrađen je glavni projekt s troškovnikom i predan zahtjev za izdavanje lokacijske dozvole, a treba 
riješiti imovinsko pravne odnose za nogostup širine 1,75 cm te je potrebno napraviti zid i tri 
stepeništa za tri parcele te smo u proračunu predvidjeli 100.000,00 Kn ili 13.272 Eura. 
4.  Predviđena je nadogradnja i opremanje dječjeg vrtića. Smještajni kapacitet za ukupno 20 djece 
predškolskog uzrasta (od 5 do 7 godina). Ukupna vrijednost radova iznosi 2.000.000,00 kn ili 
265.445,00  Eura 
Glavni projekt i troškovnik biti će  gotovi u 1. mjesecu 2023. godine, dalje preostaje ishođenje 
građevinske dozvole i potvrde glavnog projekta. 
5. Planira se  izrada dokumentacije za Brgačelj. Napravljen je geodetski snimak i podloga. 
Potrebno je napraviti batimetrijsku izmjeru. Također je potrebno projektiranje dionice u više 
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dijelova zbog razlike u konfiguraciji terena. Također je potrebna izmjena DPU OBALNOG 
POJASA MJESTA Kali, te smo za sve  to predvidjeli u proračunu 100.000,00 kn odnosno 13.272, 
Eura. 
6.  Planira se izgradnja plaže  i šetnice  te pera za zaštitu plaže u Kolegini. Iskoristi bi sve iskope 
(kao i iskope za „Plodine“) i nasipali bi pomorsko dobro po važećoj građevinskoj dozvoli u 
Kolegini. U tu svrhu predvidjeli smo iznos od 900.000,00 Kn ili 119.450,00  Eura  
7.  Nadalje, za sekundarni  lukobran u Batalaži naručili smo glavni projekt i troškovnik prve faze 
te idejni projekt druge faze (za lokacijsku dozvolu) u skladu s Detaljnim planom uređenja , koje 
očekujemo u početku  2023. godini. U 2023. godini planiramo ishodovanje građevinske dozvole  
te planiramo nasipavanje adekvatnim materijalom iz iskopa („Plodine“) ali smo predvidjeli u 
proračunu  sredstva za dovoz i ugradnju materijala iznos od 67.500,00 kn odnosno 8.958,00 Eura. 
8. U Proračunu za 2023.godinu predvidjeli smo sredstva  u iznosu 48.750,00 kn odnosno 6.470,00 
Eura za projektiranje ceste Mul – istezalište  u skladu s DPU-um obalnog pojasa. Naručen je glavni 
projekt prve faze (zid i prometnica) koje bi trebali biti gotovi u siječnju 2023. godine. 
Najvjerojatnije će i tu biti potrebna batimetrijska izmjera. 
  
 Predsjednik općinskog vijeća  daje riječ Ines Maštruko stručni suradnik računovodstva u Općini 
Kali: 
Samo ću nadodati par riječi o Proračunu Za 2023. godinu. Prvi put donosimo proračun o novoj 
valuti EUR te naš proračun za cca dvadeset tisuća kuna iznosi dva milijuna sedamsto pedeset četiri 
eura. Prema novom Zakonu o proračunu svaki projekt mora imati izvore financiranja. Nama 
najvažniji projekt to su adaptacija društvenog doma, rekonstrukcija dječjeg vrtića, trotoar do škole, 
itd. svaki projekt ima svoje izvore financiranja, a najveća stavka je stavka zaduživanja koja iznosi 
cca. milijun eura odnosno sedam i pol milijuna kuna. Kredit bi bio dugoročni sa time da bismo 
najveći dio vratili kad bi dobili sredstva od FLAG-a što iznosi cca. četiri milijuna kuna.  
 
Samo da dodam da se proračun planirano puni te najveće stavke kao što su porezi od dohotka i 
nekretnina su daleko veći nego što smo planirali za 2022. godinu a sa time smo ih povećali u 2023. 
godinu. Za 2023 godinu je planirano i povećanje komunalnog doprinosa iz razloga što imamo 
radove na izgradnji Plodina kao i radovi na izgradnji poslovne zgrade i hangara u ribarskoj luci V. 
Lamjani  
 
 Predsjednik Općinskog vijeća Duško Vidov otvara raspravu. 
 
MARKO KOLEGA: Najprije mislim da je sramotno da smo dobili proračun 5 dana prije  
održavanja sjednice  općinskog vijeća.  
Niste se držali zakona jer se prijedlog proračuna daje na e-savjetovanje mjesec dana ranije.  
Međutim kada gledam koje smo mi amandmane dali prošle godine i što se ostvarilo, a onda mi je 
jasno zašto ste dali 5 dana ranije i da vas nije briga što vijećnici misle i što vijećnici kažu.   
Gledao sam proračun vidio sam da ste neke stavke smanjivali kao što su na primjer Udruge, a 
vidim i da porezi rastu. Ne znam da li ima smisla komentirati projekte, ali evo nekoliko stvari:  
Rudno bogatstvo, vlasništvo kod iskopa je RH, rudno bogatstvo se dobiva na način da RH raspiše 
natječaj, na taj natječaj će se sigurno javiti firme koje su zainteresirane npr. kao Kali gradnja i 
Koliko će koštati to ne znaš, natječaj je zatvorenog tipa, daš ponudu i koja ponuda je najveća ta i 
dobije to ne znači da ćemo mi dobiti. Možete možda otkupiti od Kali gradnje ili neko drugi se javi. 
Što se tiče sekundarnog lukobrana to je dobro samo obratite pažnju da Idejno rješenje bude 
cjelovito. Adaptacija društvenog doma tu je predloženo da se diže kredit od 3 milijuna ( tj. od 7 
milijuna, ali 3 milijuna mi financiramo sami), Što se tiče nogostupa do škole, koliko sam ja vidio 
niste ušli u proračun županijskih cesta Zadarske županije  
 
NAČELNIK: Nismo ušli u proračun jer nam nije bila gotova javna nabava. Kad je javna nabava 
bila gotova ja sam odmah sa ponudom  išao u Županijske  ceste koji nisu prihvatili  ponudu i 
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onda su mi rekli da budemo spremni na rebalans.  
 
MARKO KOLEGA: Županijske ceste rade rebalans u 10. mjesecu, i ako budete dobili, dobiti ćete u 
10.  mjesecu.  
 
NAČELNIK:  Za izgradnju nogostupa možemo za ovu godinu  možemo ići  na postupak 
jednostavne nabave do 500.000,00 kn i napraviti 200 metara i sljedeće godine opet 200 metara. 
 
MARKO KOLEGA: Nije problem rascijepati investiciju, nego je pitanje hoće li Županijske ceste  
nogostup  financirati,  jer onda će te morati sami financirati. 
 
Što se tiče projekta za Brgačelj i Otrić to su amandmani koji nisu realizirani, a dosta projekta kao 
što su prodaja parkirnih mjesta… ne spominju se nigdje. Ja osobno za ovaj proračun neću glasati.  
 
DUŠKO VIDOV: Nadovezati ću se na izlaganje Marka. Po Zakonu o proračunu, potrebno je 15.11. 
dostaviti proračun na javnu raspravu.  Mi smo svjedoci da to nije napravljeno i nemoguće je bilo u 
ovih 5 dana dostaviti  amandmane. 
 
Načelnik što je predstavljao to su sve projekti, ima tu i puno posla oko imovinsko pravnih odnosa. 
Nažalost na prošlih godina amandmana tu smo isto na početnoj nuli, isto tako i kod lukobrana u 
Batalaži to još uvijek nije jasno definirano kao i kod istezališta. Najviše mi smeta ne raspravljanje 
sa javnošću,  ljudi nemaju pojma, a ni mi vijećnici. Amandman i za groblje što smo dali ni po tom 
pitanju se nije ništa napravilo. 
Komunikacija između vijeća i načelnika je jako slaba, ne znam zašto se ne organiziraju javne 
tribine.  
 
SILVIJA VALJIN: Da li mi možete objasniti zašto mislite ako se nešto sada nije počelo da se sada 
počme ?  
 
MARKO KOLEGA: Nije mi jasno ako se nije ove godine napravilo zašto bi se druge. Moje 
razmišljanje je, ako nisi ove godine da i nećeš ni druge, a možda me i ugodno iznenadi.  
 
ANTE GOBIN: Mi smo digli kredit od milijun i osamsto kuna i mene zanima koliko se vratilo toga 
kredita?  
 
INES MAŠTRUKO: Od milijun i osamsto kuna, vratili smo šesto tisuća kuna ostalo nam je još 
milijun i dvjesto tisuća kuna.  
 
ANTE GOBIN; Kada si došao za načelnika, prije nego što je i bila sjednica općinskog vijeća 
sazvana, ja sam rekao da ću izglasati prvi proračun jer da je to u redu od mene da ti dam šansu. 
Izglasao sam ti proračun kao što sam ti i rekao i rekao sam - opravdaj moje povjerenje. Što sam ja 
dobio sa time, najprije  ne poštuješ vijeće, ne slušaš vijeće i svako malo govoriš - to mene nije 
briga, meni je to bez veze.  
Ja neću glasati za proračun i od mene nemaš više povjerenja.  
 
 
S obzirom da se nitko  dalje ne javlja za riječ predsjednik općinskog vijeća daje se na glasovanje 
prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu, 
 
„ZA“ 3 vijećnika 
„PROTIV“ 5 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 



10 
 

 
Predsjednik općinskog vijeća Duško Vidov konstatira da je s 3 glasa „ZA“, 5 glasa „PROTIV“ i 0 
glasa „SUZDRŽAN“ prijedlog Proračuna za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. 
godinu, NIJE PRIHVAĆEN . 
 
 Nadalje, s obzirom da nije prihvaćen proračun Općine Kali za 2023. godinu kao i projekcije 
proračuna za 2024. i 2025. godinu većina vijećnika donosi Zaključak da se neće glasati o 
predloženim Programima jer financijska sredstva i projekcije  nisu prihvaćena kroz 
prijedlog proračuna za 2023.godinu  pa stoga ni Programi ne mogu biti  predmet rasprave i 
glasovanja. 
 
Milan Pažek se javlja za riječ  i predsjednik vijeća mu daje za riječ:  
 
MILAN PAŽEK: Koji je sada tijek postupka?  
 
NIVES PERIN: Ako općinsko vijeće ne donese Proračun prije početka proračunske godine,  
Načelnik može predložiti  prijedlog Odluke o privremenom financiranju. Odluka o 
privremenom financiranju donosi  Općinsko vijeće  do 31. prosinca ove godine. U Odluci o 
privremenom financiranju rashodi financirani iz izvora financiranja opći prihodi i primci, 
doprinosi i namjenski primci, planiraju se najviše do 25 posto ukupno izvršenih rashoda iz 
svih izvora financiranja iz posljednjeg  obavljenoga godišnjeg izvještaja o izvršenju 
proračuna, a to je Izvršenje proračuna za 2021. godinu. U razdoblju  privremenog 
financiranja (koji može trajati najkasnije do 31.03.) ne smiju se otvarati nove aktivnosti i 
projekti.  
Ukoliko načelnik ne predloži Odluku o privremenom financiranju ili ako Općinsko vijeće ne 
donese Proračun za slijedeću proračunsku godinu ili ne donese Odluku o privremenom 
financiranju o tome se obavještava  državnu upravu nadležnu za lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu te će Vlada RH raspustiti predstavničko tijelo i imenuje povjerenika 
koji obavlja svoju funkciju do novih izbora općinskog vijeća. 
 
 
TOČKA 16: Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom 
turističke sezone  
  
NIVES PERIN: Predlaže se donošenje Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 
radova tijekom turističke sezone  za cijelu Općinu u razdoblju od 01.07.- do 30.08.2023. 
godine. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
 
MARKO KOLEGA: Ne slažem se sa ovim prijedlogom, neću ga podržati. U Kalima postoje dvije 
firme koje se bave građevinskim radovima te firme stvarno mogu raditi s obzirom da se nalazimo u 
Dalmaciji. Mi imamo 900 kreveta, 100 obitelji se bave turizmom, bar oni koji su registrirani.  
Skraćujemo period od 3 mjeseca zabrane radova na 2 mjeseca, po meni je to stvarno prekratko i 
mislim da to nije dobro za turizam da se ovo prihvati.  
 
ANTE GOBIN: Ja bi dao prijedlog da ostane kako je i bilo ovu godinu od 15. 06.- 15.09.  
 
S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, predsjednik općinskog vijeća daje najprije na 
glasovanje prvi Prijedlog načelnika Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 
tijekom turističke sezone u 2023. godini od 01.07 – 31.08.  
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„ZA“  0 vijećnika 
„PROTIV“ 6 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 2 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 0 glasova "ZA" 6  glasom "PROTIV" , 2 glasom 
„SUZDRŽAN“  nije donijet Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 
radova tijekom turističke sezone u 2023. godini od 01.07. – 31.08.  
 
Predsjednik Općinskog vijeća daje na glasovanje prijedlog vijećnika Ante Gobina Prijedlog  
Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova tijekom turističke sezone u 2023. 
godini od 15.06 –15.09. 2023. godine. 
 
„ZA“  6 vijećnika 
„PROTIV“ 0 vijećnika 
„SUZDRŽAN“ 2 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 6 glasova "ZA", 0 glasom "PROTIV" , 2 glasa 
„SUZDRŽAN“  donijeta Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 
tijekom turističke sezone u 2023. godini od 15.06. – 15.09. 2023. godine.( koja se nalazi u 
privitku ovog Zapisnika) 
 
 
TOČKA 18. Odluka o lokalnim porezima Općine Kali 
 
NIVES PERIN: Općinsko vijeće Općine Kali je u prosincu 2017. godine donijelo Odluku o 
porezima Općine Kali i Odluku o Izmjeni i dopuni Odluke o porezima Općine Kali u veljači 2022. 
godine.  
 U skladu s ovlastima Ministarstva financija, Porezna uprava provela je nadzor nad donesenim  
Odlukama o porezima Općine Kali te je utvrđeno da se pojedine Odredbe te Odluke donose na 
pitanja koje nisu u djelokrugu jedinice lokalne samouprave , kao npr. propisivanje odredbi tko su 
porezni obveznici, što se smatra, a što se smatra kućom za odmor i slično. Iz navedenog proizlazi da 
su u Odluci o porezima Općine Kali pravilne odredbe članka 1., 2., i 4., u dijelu  kojima je 
propisana  stopa poreza na potrošnju dok su ostale odredbe predmetne Odluke propisane  bez 
pravne osnove.  
S obzirom na navedeno Nadzor- Ministarstvo financija  predlaže da Općinsko vijeće otkloni 
uočene nedostatke, te Općinski načelnik predlaže  donošenje nove Odluke o Porezima Općine Kali 
(koju su vijećnici dobili u svojim materijalima), u kojoj nisu mijenjani vrste i visina poreza, već 
samo  tekstualni dio po uputama Ministarstva financija. Predlaže se rasprava i donošenje Odluke.  
 
Predsjednik općinskog vijeća Duško Vidov: Otvara se rasprava  
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ daje se na glasovanje  prijedlog Odluke o lokalnim 
porezima Općine Kali 
 
„ZA“ 8 vijećnika 
„PROTIV“ 0 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 8 glasova " ZA " 0  glasom "PROTIV " , 0 glasom 
„SUZDRŽAN“  donijeta je Odluka o lokalnim porezima Općine Kali.  
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TOČKA 19. Odluka o stavljanju  izvan snage Odluke o naknadi za razvoj 
  
 NIVES PERIN: Općinsko vijeće Općine Kali dana 10.02.2011. godine donijelo je Odluku o 
naknadi za razvoj, a dana 16.08.2016. godine Odluku o izmjenama i dopunama odluke o obračunu i 
naplati naknade za razvoj ( Službeni glasnik  Općine Kali br.: 06/16 ). 
 Odluka o naknadi za razvoj donošena je na temelju članka 52. i 56. tada važećeg Zakona o 
financiranju vodnog gospodarstva  ( NN 153/09 ) kojim je člancima bilo propisano da 
predstavničko tijelo lokalne samouprave može odrediti da se uz cijenu javne vodoopskrbe, cijenu 
javne odvodnje plaća i naknada za razvoj.  
Zakon o financiranju vodnog gospodarstva je nekoliko puta mijenjan i nadopunjavan pa je tako i 
2019. godine donošen Zakon o izmjenama i dopunama vodnog gospodarstva  ( NN 66/19 ) 
Slijedom navedene izmjene sada važeći članak 52. Zakona o financiranju vodnog gospodarstva 
propisuje da javni isporučitelj vodnih usluga može svojom odlukom odrediti da se uz cijenu vodne 
usluge javne vodoopskrbe odnosno uz cijenu vodne usluge javne odvodnje plaća i naknada za 
razvoj. Nadalje člankom 16. citiranog Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o financiranju 
vodnog gospodarstva propisano je da su javni isporučitelji vodnih usluga dužni u roku 30. mjeseci 
od dana stupanja na snagu zakona donijeti odluke o naknadi za razvoj u skladu sa sada važećim 
člankom 52. 
 
  Nadalje, dana 28.07.2022. godine  Skupštine društva Vodovoda d.o.o. donijela  je  novu Odluku 
o naknadi za razvoj sukladno članku 52. ZoFVG . 
 S obzirom da je Odluka o naknadi  za razvoj donijeta od strane javnog isporučitelja, t.j. Vodovoda 
d.o.o. Zadar potrebno je da svaka Jedinica lokalne samouprave na svom općinskom vijeću formalno 
donese odluku kojom će ranije donijete Odluke o naknadi na razvoj , stave  van snage.  
 
Općinski vijećnici su u materijalima dobili : 
- Odluku o naknadi za razvoj, koju je donijela Skupština društva Vodovod d.o.o. Zadar dana  28.  
srpnja 2022. godine i  
-  prijedlog odluke o stavljanju izvan snage  Odluke o naknadi za razvoj. 

 
 Predsjednik Općinskog vijeća: Otvara se rasprava. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ daje se na glasovanje Odluka o stavljanju  izvan snage  
Odluke o naknadi za razvoj  KLASA: 325-01/11-01/01;URBROJ: 2198/14-01-11-01) od 
10.02.2011.  godine (Službeni glasnik općine Kali br.: 1/11) 
 
„ZA“  8 vijećnika 
„PROTIV“ 0 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 8 glasova "ZA" 0 glasom "PROTIV " , 0 glasom 
„SUZDRŽAN“  donijeta je Odluka o stavljanju  izvan snage  Odluke o naknadi za razvoj 
KLASA: 325-01/11-01/01; URBROJ: 2198/14-01-11-01) od 10.02.2011.  godine (Službeni 
glasnik općine Kali br.: 1/11) 
 
 
TOČKA 20. Odluka o određivanju lokacije za odlaganje viška iskopa koji predstavlja 
           mineralnu sirovinu kod izvođenja građevinskih radova,  
 
 
 Predsjednik općinskog vijeća otvara raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ daje se na glasovanje Odluka o određivanju lokacije za 
odlaganje viška iskopa koji predstavlja mineralnu sirovinu kod izvođenja  građevinskih 
radova,  
 S naglaskom do najviše 10.000m3 
 
„ZA“  7 vijećnika 
„PROTIV“ 1 vijećnika 
„ SUZDRŽAN“ 0 vijećnika 
 
Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je s 7 glasova "ZA", 1 glasom "PROTIV", 0 glasom 
„SUZDRŽAN“  donijeta je Odluka o određivanju lokacije za odlaganje viška iskopa koji 
predstavlja mineralnu sirovinu kod izvođenja građevinskih radova,  
 
 
 TOČKA 21.:VIJEĆNIČKA PITANJA: 
 
ANTE GOBIN: Poslao sam e-mail Općini Kali, da želim da se makne iz Odbora za Statut i 
Poslovnik, prošlo je već dvije sedmice i nisam još dobio odgovor.  
 
NIVES PERIN: Za ovu sjednicu bilo je previše materijala, na čekanju su još desetak točaka i među 
njima je i tvoje razrješenje i imenovanje novoga člana Odbora za Statut i Poslovnik.  
 
ANTE GOBIN : Očekivao sam da ćete me o tome obavijestiti. 
 
DUŠKO VIDOV: Čuo sam da je Zdenko Vidov podnio ostavku  na mjesto predsjednika Nadzornog 
odbora Hripa d.o.o.  pa me zanima tko je sada predsjednik? Zanima me situacija oko direktora 
Hripe, tu sam čuo da je navodno Frenki direktor i Hripe i Odvodnje Kali. 
 
NAČELNIK Bruno Mišlov: Mi smo pitali Povjerenstvo za sukob interesa i oni su rekli da tu 
situaciju riješimo što prije jer ne može biti ista osoba direktor jednog i drugog poduzeća. Frenki 
mora odlučiti da li će biti direktor u Odvodnji Kali d.o.o. ili Hripi d.o.o. Što se tiče Nadzornog 
odbora Hripe d.o.o. sadašnji predsjednik nadzornog odbora je Anđelko Mišlov.  
 
MARKO KOLEGA: Kada ste produžili ugovor za kreditna zaduživanja, da li vam je banka tražila 
očitovanje Općinskog vijeća.  
 
NAČELNIK BRUNO Mišlov: Za ovo produživanje nije trebalo očitovanje od Općinskog vijeća.  
 
MARIJA  ZELENČIĆ: Ja sam htjela reći Marku i Dušku da sam malo gledala prošle sjednice i da 
sam vidjela da niste ni vi ostvarili sve što ste govorili. Mene zanima kako će ta suradnja biti bolja, 
jer ja vas dvoje doživljavam  kao jednu prijetnju nama i uopće nemam volje sjediti za ovim stolom.  
 
MARKO KOLEGA: Ja mislim da neće biti suradnje, ja ovo što radim, radim za nove izbore, ako  
načelnik dobije većinu svojih vijećnika  u Vijeću neka radi što hoće, a dok nema većinu vijeća, ja 
ipak mislim da neće raditi što hoće. Ne vidim razlog zašto se ne saziva sjednice Vijeća, pet mjeseci 
nije bilo sjednice Vijeća. Mislim da ovo Općinsko vijeće u ovakvom sazivu  neće funkcionirati i 
jedino rješenje su novi izbori.  
 
MARIN KOLEGA: Htio bih Marku odgovoriti na prijašnje pitanje što se tiče Vijeća. Inače bilo je 
to da ste vi predali zahtjev i razlog da se održi Općinsko vijeće i razlog zašto bi trebao biti. Napisali 
ste da nije dobra suradnja. Suradnja nije bila dobra, to je moja greška. Ja u tom trenutku kada sam 
dobio zahtjev nisam smatrao da je to dovoljan razlog za sazivanje izvanredne sjednice. Ja sam rekao 



14 
 

kada budemo imali dovoljno materijala za sazivanje sjednice onda ćemo je sazvati i staviti na 
dnevni red i točku koju su većina vijećnika predložili. Isto to očitovanje poslao sam i Ministarstvu. 
Ja priznajem grešku, trebao sam odmah reagirati, ja se ispričavam.  
 
DUŠKO VIDOV: Mi smo predložili točku dnevnog reda i vi ste trebali odmah reagirati i postupiti 
po njoj. Trebali ste se aktivirati i oko proračuna, tada bi imali i amandmane i suradnju i tada bi se 
moglo krenuti dalje.  
 
ANTE GOBIN: Svakih koliko treba biti održana sjednica općinskog vijeća ?  
 
MARIN KOLEGA: Minimalno svakih tri mjeseca. 
 
ANTE GOBIN: Ja Marine tebe ne krivim po tom pitanju, svi znamo da formalno saziva predsjednik 
vijeća sjednicu, ali mi svi znamo kako to funkcionira. Sve priprema načelnik sa Općinom ti to samo 
potpišeš. Ali ako si vidio da nema sjednice tri mjeseca i dobio si pismeno, ti si morao bez obzira na 
načelnika, radi sebe sazvati sjednicu da sebe zaštitiš.  
 
NEVEN VITLOV: Ja sam se samo htio nadovezati, svi mi želimo donijeti bolje ovim ljudima što 
žive tu, ali evo, ne mogu shvatiti načelnika u tim nekim njegovim egu, ponašanju, mislim da je 
najbolje da se ide na novi izbori.  
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća: S obzirom da nema daljnih vijećničkih pitanja zaključujem  10. 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Kali. 
 
Završeno u 19:45 sati. 
 
 

                                                      Predsjednik Općinskog vijeća do izbora 
novog Predsjednika: 

 
Marin Kolega 

                                          
 
Zapisnik sastavila:  
Nives Perin                                                                              
 

Predsjednik Općinskog vijeća: 
 

                                                             Duško Vidov  




